

Osmosis 试用通知 (Notification of Trial)

Osmosis is built on a foundation of evidence-based learning science research, Osmosis study tools and comprehensive materials help students stay organized, and study more efficiently and retain information longer.

Osmosis 是爱思唯尔旗下的一个可视化学习平台，目前已为全球数百万医学生简化了复杂的学习之旅。

With Osmosis, you can augment your curricular resources to better engage your students in learning medicine. Improve learning outcomes with educational tools that support flipped classrooms, increase collaboration, and promote adaptive, self-guided study.

对于医学生和教师，使用 Osmosis 可以扩充课程资源。可以通过其有关基本医学和临床主题等视频工具库来支持教学和学习，提升学生的自主学习能力，使医学教育更加高效。

Osmosis offering (该平台共包括):

- 1200+videos (1,200+涵盖核心课程的动画视频)
- 2000+ High Yield notes (2000+ 高质量笔记)
- 16000+ pre-made Flashcards (16,000 多张抽认卡，智能重复帮助记忆)
- 8300+ Board Style Practice Questions (8300+ 综合练习题)
- 1800+ Medical Topics (1800+医学主题)

Trial period: from now till Dec. 31, 2025

试用期限: 即日起至 2025 年 12 月 31 日

Trial URL (试用登陆链接) :

<https://www.osmosis.org/cohort-invite?id=6629&k=BnkfJ7EmT563pWjfb04uZVBXTJqGHB70>

Osmosis Support/客户支持: ELSOSM-support@elsevier.com

Registration steps (注册步骤):

1. Please access the URL as mentioned above; the trial activation page will be displayed.

点击访问上述试用登录链接，将打开试用激活界面。

2. If you are a new user, please click on “Join now” to register. Use the **organization email**.

If you already have an account, please click on “I already have an account” to sign in.

新用户请输入**机构电子邮箱**地址，点击 “Join now” ，按照指引完成账户注册；

如果已有账户，请点击 “I already have an account” ，并根据提示进行操作。



Welcome to Osmosis!

Enter your institutional email to start the validation process.

Join now

I already have an account

Data usage: By joining this cohort you approve the ability for faculty to track your assignments and performance on [Osmosis.org](https://osmosis.org)

[I'm not in this cohort](#) [Contact Osmosis Support](#)

Osmosis– 新用户注册



注册

创建密码以注册

密码*
显示

继续

Go back

或

Facebook

Google

Apple



添加帐户详细信息

完善此信息以继续。

* 名

* 姓

☐ Elsevier 可能会向您发送相关产品和活动信息。如果您不希望收到此类消息，请勾选复选框。

继续即表示您同意我们的[条款](#)和[隐私政策](#)。

继续

Osmosis– 现有用户激活



登录

请输入您的电子邮件或用户名以继续。

电子邮件地址或用户名*

忘记了密码?

登录

没有帐户? [注册](#)

或

Facebook

Google

Apple



登录

输入密码以登录。

编辑

密码*

显示

忘记密码?

继续

没有帐户? [注册](#)



添加帐户详细信息

完善此信息以继续。

* 名

* 姓

☐ Elsevier 可能会向您发送相关产品和活动信息。如果您不希望收到此类消息，请勾选复选框。

继续即表示您同意我们的[条款](#)和[隐私政策](#)。

继续

3. After completing the process, you will receive a verification email. Please check your registered email inbox and click the verification link to activate your account. Once registration completed, you can enjoy Osmosis now by accessing “Go to Dashboard”

操作完成后，您的**机构邮箱**将收到一封验证邮件，请前往注册邮箱查收，并点击邮件中的验证链接以完成激活。注册完成后，再次登陆后选择“Go to Dashboard”，可进入个人学习看板，浏览全部学习视频、建立个人学习卡、建立笔记等，进行完整内容的试用体验。

Osmosis- 完成激活

